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Zápisnica 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Brestovanoch, 

konaného dňa 14. decembra 2022 

 
Prítomní:           podľa prezenčnej listiny 

Ospravedlnení poslanci a kontrolórka obce:  

 

 

Overovatelia:    Císar Marián 

      doc. Ing. Trnka Andrej, PhD.  

 

Program:    
1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

3. Prerokovanie VZN č. 5/2022 

4. Úprava rozpočtu č. 6/2022 

5. Prerokovanie platu starostu obce 

6. Prerokovanie zriadenia komisií, určenie náplne ich práce, voľba jednotlivých členov 

7. Prerokovanie možnosti získania dotácií na obnovu hlavnej budovy školy, 

vybudovanie ďalšej budovy školy, zateplenie budovy obecného úradu a kultúrneho 

domu 

8. Rôzne: 

- žiadosti o vrátenie finančnej zábezpeky 

-  žiadosť spol. Comdet s.r.o. o vyjadrenie obce k investičného zámeru  

-  stanovisko poslanca Tarabu k sociálnym nájomným bytom 

-  návrh poslankyne Kuhajdovej na zateplenie bytov. domu Hájska 1 

 

     9. Diskusia 

     10. Záver 
 

Starosta obce Ing. Ondrej Kuhajda privítal prítomných poslancov a ostatných hostí. Overovateľmi 

zápisnice sú p. Marián Císar a p. Andrej Trnka, zapisovateľka Natália Beňačková. Starosta obce 

oboznámil prítomných s programom zasadnutia. Poslankyňa Kuhajdová prišla s návrhom o doplnenie 

2 bodov do programu – participatívny rozpočet a dotácie z VÚC. Zároveň navrhuje, aby bod č. 5. 

prerokovanie platu starostu obce bol prejednávaný úplne na konci schôdze. Starosta obce dal hlasovať 

za pôvodný program obecného zastupiteľstva, ktorý bol riadne zverejnený. Potom dal hlasovať 

o zmene programu.  

 

 

UZNESENIE č. 156/2022-OZ 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní  

schvaľuje  
program obecného zastupiteľstva. 

 

Hlasovanie : 7 za (p. Benedik, p. Stríž, p. Maar,  p. Císar, p. Pyšná, p. Hlavna, p. Trnka), 

1 proti (p. Kuhajdová), 1 zdržal sa hlasovania (p. Taraba) 

uznesenie č. 156/2022 – bolo prijaté 
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UZNESENIE č. 157/2022-OZ 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní  

schvaľuje 
zmenu a doplnenie programu. 

 

Hlasovanie : 5 za (p. Maar,  p. Císar, p. Pyšná, p. Kuhajdová, p. Taraba), 

0 proti , 4 zdržal sa hlasovania (p. Benedik, p. Stríž, p. Hlavna, p. Trnka) 

uznesenie č. 157/2022 – bolo prijaté 

 

3. Prerokovanie návrhu VZN č. 5/2022  

VZN bolo riadne vyvesené, žiadne návrhy ani pripomienky neboli k VZN zo strany poslancov a 

občanov zaslané. Podkladom k VZN bola dôvodová správa od ekonómky školy, kde odôvodňovali 

zmenu VZN o určení výšky finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku žiaka základnej umeleckej 

školy, dieťa materskej školy a školského zariadenia so sídlom na území obce Brestovany. Keďže 

poslanci nemali žiadne pripomienky, starosta dal hlasovať.  

 

UZNESENIE č. 158/2022-OZ 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní  

schvaľuje 
VZN č. 5/2022. 

 

Hlasovanie : 9 za (p. Benedik, p. Stríž, p. Maar,  p. Císar, p. Pyšná, p. Hlavna, p. Trnka, p. Kuhajdová, 

p. Taraba), 

0 proti, 0 zdržal sa hlasovania 

uznesenie č. 158/2022 – bolo prijaté 

 
4. Úprava rozpočtu č. 6/2022 

Úprava rozpočtu bola riadne zverejnená na webovom sídle obce a úradnej tabuli obce. Ekonómka obce 

prečítala celé znenie úprav rozpočtu a zodpovedala na všetky otázky poslancov. Starosta obce dal 

hlasovať za túto úpravu. 

 

UZNESENIE č. 159/2022-OZ 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní  

schvaľuje  
úpravu rozpočtu č. 6/2022. 

 

Hlasovanie : 7 za (p. Benedik, p. Stríž, p. Maar,  p. Císar, p. Kuhajdová, p. Hlavna, p. Trnka), 

0 proti, 2 zdržal sa hlasovania (p. Pyšná, p. Taraba) 

uznesenie č. 159/2022 – bolo prijaté 

 

5. Prerokovanie zriadenia komisií, určenie náplne ich práce, voľba jednotlivých členov 

P. starosta zopakoval, aké komisie boli po minulé volebné obdobia: komisia pre ochranu verejného 

záujmu, komisia pre šport a kultúru, komisia verejného poriadku, sociálna a finančná 

komisia,  stavebná komisia a školská komisia. 

P. starosta dal hlasovať za takéto zloženie komisií v počte – 6. 

 

UZNESENIE č. 160/2022-OZ 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní  
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súhlasí 
so zachovaním komisií v pôvodnom počte a znení. 

 

Hlasovanie : 7 za (p. Benedik, p. Stríž, p. Maar,  p. Císar, p. Pyšná, p. Hlavna, p. Trnka), 

0 proti, 2 zdržal sa hlasovania (p. Kuhajdová, p. Taraba) 

uznesenie č. 160/2022 – bolo prijaté 

 

P. starosta navrhol za člena do komisie na ochranu verejného záujmu Mariána Císara. 

UZNESENIE č. 161/2022-OZ 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní  

volí 
Mariána Císara do komisie pre ochranu verejného záujmu. 

 
Hlasovanie : 8 za (p. Benedik, p. Stríž, p. Maar,  p. Kuhajdová, p. Pyšná, p. Hlavna, p. Trnka, p. 

Taraba), 

0 proti, 1 zdržal sa hlasovania (p. Císar) 

uznesenie č. 161/2022 – bolo prijaté 

 

P. starosta navrhol za člena do komisie na ochranu verejného záujmu Ing. Petra Maara. 

UZNESENIE č. 162/2022-OZ 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní  

volí 
Ing. Petra Maara do komisie pre ochranu verejného záujmu. 

 

Hlasovanie : 8 za (p. Benedik, p. Stríž, p. Císar, p. Kuhajdová, p. Pyšná, p. Hlavna, p. Trnka, p. 

Taraba), 

0 proti, 1 zdržal sa hlasovania (p. Maar) 

uznesenie č. 162/2022 – bolo prijaté 

 

 

P. starosta navrhol za člena do komisie na ochranu verejného záujmu Jozefa Benedika (nominovaný 

za stranu SNS). 

UZNESENIE č. 163/2022-OZ 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní  

volí 
Jozefa Benedika do komisie pre ochranu verejného záujmu. 

 

Hlasovanie : 8 za (p. Maar, p. Stríž, p. Císar, p. Kuhajdová, p. Pyšná, p. Hlavna, p. Trnka, p. Taraba), 

0 proti, 1 zdržal sa hlasovania (p. Benedik) 

uznesenie č. 163/2022 – bolo prijaté 

 

P. starosta navrhol za člena do komisie na ochranu verejného záujmu Patrika Hlavnu (nominovaný za 

stranu DOBRÁ VOĽBA a Umiernení) 

UZNESENIE č. 164/2022-OZ 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní  

volí 
Patrika Hlavnu do komisie pre ochranu verejného záujmu. 

 

Hlasovanie : 8 za (p. Maar, p. Stríž, p. Císar, p. Kuhajdová, p. Pyšná, p. Benedik, p. Trnka, p. Taraba), 
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0 proti, 1 zdržal sa hlasovania (p. Hlavna) 

uznesenie č. 164/2022 – bolo prijaté 

 

P. starosta navrhol za člena do komisie na ochranu verejného záujmu Ing. Silviu Kuhajdovú 

(nominovaná za stranu Socialisti.sk). 

UZNESENIE č. 165/2022-OZ 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní  

volí 
Ing. Silviu Kuhajdovú do komisie pre ochranu verejného záujmu. 

 

Hlasovanie : 8 za (p. Maar, p. Stríž, p. Císar, p. Benedik, p. Pyšná, p. Hlavna, p. Trnka, p. Taraba), 

0 proti, 1 zdržal sa hlasovania (p. Kuhajdová) 

uznesenie č. 165/2022 – bolo prijaté 

 

P. starosta navrhol za člena do komisie pre šport a kultúru Mariána Císara. 

UZNESENIE č. 166/2022-OZ 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní  

volí 
Mariána Císara do komisie do komisie pre šport a kultúru. 

 

Hlasovanie : 8 za (p. Maar, p. Stríž, p. Benedik, p. Kuhajdová, p. Pyšná, p. Hlavna, p. Trnka, p. 

Taraba), 

0 proti, 1 zdržal sa hlasovania (p. Císar) 

uznesenie č. 166/2022 – bolo prijaté 

 

P. starosta navrhol za člena do komisie pre šport a kultúru Mgr. Hildu Pyšnú. 

UZNESENIE č. 167/2022-OZ 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní  

volí 
Mgr. Hildu Pyšnú do komisie pre šport a kultúru. 

 

Hlasovanie : 8 za (p. Maar, p. Stríž, p. Císar, p. Kuhajdová, p. Benedik, p. Hlavna, p. Trnka, p. Taraba), 

0 proti, 1 zdržal sa hlasovania (p. Pyšná) 

uznesenie č. 167/2022 – bolo prijaté 

 

P. starosta navrhol za člena do komisie pre šport a kultúru Jozefa Benedika. 

UZNESENIE č. 168/2022-OZ 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní  

volí 
Jozefa Benedika do komisie do komisie pre šport a kultúru. 

 

Hlasovanie : 6 za (p. Maar, p. Stríž, p. Císar, p. Pyšná, p. Hlavna, p. Trnka,  

0 proti, 3 zdržal sa hlasovania (p. Taraba, p. Kuhajdová, p. Benedik) 

uznesenie č. 168/2022 – bolo prijaté 

 

Poslankyňa Pyšná navrhla za člena do komisie pre šport a kultúru Ing. Silviu Kuhajdovú. 

UZNESENIE č. 169/2022-OZ 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní  

volí 
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Ing. Silviu Kuhajdovú do komisie do komisie pre šport a kultúru. 

 

Hlasovanie : 8 za (p. Maar, p. Stríž, p. Císar, p. Pyšná, p. Hlavna, p. Trnka, p. Taraba,p. Benedik) 

0 proti, 1 zdržal sa hlasovania ( p. Kuhajdová, ) 

uznesenie č. 169/2022 – bolo prijaté 

 

P. starosta navrhol za člena do komisie verejného poriadku Ing. Petra Tarabu. 

UZNESENIE č. 170/2022-OZ 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní  

volí 
Ing. Petra Tarabu do komisie verejného poriadku. 

 

Hlasovanie : 8 za (p. Maar, p. Stríž, p. Císar, p. Pyšná, p. Hlavna, p. Trnka, p. Kuhajdová, p. Benedik) 

1 proti (p. Taraba), 0 zdržal sa hlasovania  

uznesenie č. 170/2022 – bolo prijaté 

 

Poslanec Taraba sa po zvolení do funkcie vyjadril. že v tejto komisii nechce a nebude pôsobiť aj 

napriek tomu, že bol zvolený. P. starosta mu vysvetlil, že je poslanec a bol do tejto funkcie zvolený, 

čiže by ju mal ako poslanec vykonávať. 

 

P. starosta navrhol za člena do komisie verejného poriadku Ing. Silviu Kuhajdovú. 

UZNESENIE č. 171/2022-OZ 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní  

volí 
Ing. Silviu Kuhajdovú do komisie verejného poriadku. 

 

Hlasovanie : 8 za (p. Maar, p. Stríž, p. Císar, p. Pyšná, p. Hlavna, p. Trnka, p. Taraba, p. Benedik) 

1 proti (p. Kuhajdová), 0 zdržal sa hlasovania  

uznesenie č. 171/2022 – bolo prijaté 

 

P. starosta navrhol za člena do komisie verejného poriadku Mgr. Hildu Pyšnú. 

UZNESENIE č. 172/2022-OZ 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní  

volí 
Mgr. Hildu Pyšnú do komisie verejného poriadku. 

 

Hlasovanie : 3 za (p. Benedik, p. Stríž, p. Trnka) 

4 proti (p. Taraba, p. Pyšná, p. Kuhajdová, p. Císar) 2 zdržal sa hlasovania (p. Hlavna, p. Maar) 

uznesenie č. 172/2022 – nebolo prijaté 

 

Poslankyňa Kuhajdová navrhla za člena do komisie verejného poriadku Jozefa Benedika. 

UZNESENIE č. 173/2022-OZ 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní  

volí 
Jozefa Benedika do komisie verejného poriadku. 

 

Hlasovanie : 8 za (p. Maar, p. Stríž, p. Císar, p. Pyšná, p. Hlavna, p. Trnka, p. Taraba, p. Kuhajdová) 

0 proti , 1 zdržal sa hlasovania (p. Benedik) 

uznesenie č. 173/2022 – bolo prijaté 
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P. starosta navrhol za člena do sociálnej a finančnej komisie Ing. Petra Maara. 

UZNESENIE č. 174/2022-OZ 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní  

volí 
Ing. Petra Maara do sociálnej a finančnej komisie. 

 

Hlasovanie : 7 za ( p. Stríž, p. Císar, p. Pyšná, p. Hlavna, p. Trnka,p. Benedik, p. Kuhajdová) 

0 proti, 2 zdržal sa hlasovania (p. Maar, p. Taraba) 

uznesenie č. 174/2022 – bolo prijaté 

 

P. starosta navrhol za člena do sociálnej a finančnej komisie Patrika Hlavnu. 

UZNESENIE č. 175/2022-OZ 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní  

volí 
Patrika Hlavnu do sociálnej a finančnej komisie. 

 

Hlasovanie : 6 za ( p. Stríž, p. Císar, p. Trnka,p. Benedik, p. Maar. p. Kuhajdová) 

0 proti, 3 zdržal sa hlasovania (p. Taraba, p. Hlavna, p. Pyšná) 

uznesenie č. 175/2022 – bolo prijaté 

 

P. starosta navrhol za člena do sociálnej a finančnej komisie Pavla Stríža. 

UZNESENIE č. 176/2022-OZ 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní  

volí 
Pavla Stríža do sociálnej a finančnej komisie. 

 

Hlasovanie : 4 za (p. Císar, p. Hlavna, p. Trnka,p. Benedik, ) 

1 proti (p. Taraba), 4 zdržal sa hlasovania (p. Maar, p. Kuhajdová, p. Pyšná, p. Stríž) 

uznesenie č. 176/2022 – nebolo prijaté 

 

Poslanec Maar navrhol za člena do sociálnej a finančnej komisie Mgr. Hildu Pyšnú. 

UZNESENIE č. 177/2022-OZ 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní  

volí 
Mgr. Hildu Pyšnú do sociálnej a finančnej komisie. 

 

Hlasovanie : 8 za ( p. Stríž, p. Císar, p. Taraba, p. Hlavna, p. Trnka,p. Benedik, p. Kuhajdová, p. Maar) 

0 proti, 1 zdržal sa hlasovania (p. Pyšná) 

uznesenie č. 177/2022 – bolo prijaté 

 

Poslankyňa Pyšná  navrhla za člena do sociálnej a finančnej komisie Ing. Silviu Kuhajdovú. 

UZNESENIE č. 178/2022-OZ 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní  

volí 
Ing. Silviu Kuhajdovú do sociálnej a finančnej komisie. 

 

Hlasovanie : 5 za ( p. Císar, p. Taraba, p. Hlavna, p. Maar, p. Pyšná) 

0 proti, 4 zdržal sa hlasovania (p. Benedik, p. Stríž, p. Trnka, p. Kuhajdová) 

uznesenie č. 178/2022 – bolo prijaté 
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P. starosta navrhol za člena do stavebnej komisie Patrika Hlavnu. 

UZNESENIE č. 179/2022-OZ 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní  

volí 
Patrika Hlavnu. do stavebnej komisie. 

 

Hlasovanie : 8 za ( p. Stríž, p. Císar, p. Pyšná, p. Trnka, p. Benedik, p. Kuhajdová,p. Maar, p. Taraba) 

0 proti, 1 zdržal sa hlasovania (p. Hlavna) 

uznesenie č. 179/2022 – bolo prijaté 

 

P. starosta navrhol za člena do stavebnej komisie Ing. Petra Tarabu. 

UZNESENIE č. 180/2022-OZ 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní  

volí 
Ing. Petra Tarabu do stavebnej komisie. 

 

Hlasovanie : 8 za ( p. Stríž, p. Císar, p. Pyšná, p. Hlavna, p. Trnka,p. Benedik, p. Kuhajdová,p. Maar) 

0 proti, 1 zdržal sa hlasovania (p. Taraba) 

uznesenie č. 180/2022 – bolo prijaté 

 

P. starosta navrhol za člena do stavebnej komisie doc., Ing. Andreja Trnku, PhD. 

UZNESENIE č. 181/2022-OZ 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní  

volí 
doc. Ing. Andreja Trnku, PhD. do stavebnej komisie. 

 

Hlasovanie : 6 za ( p. Stríž, p. Císar, p. Pyšná, p. Hlavna, p. Benedik, p. Maar) 

1 proti (p. Taraba), 2 zdržal sa hlasovania (p. Kuhajdová, p. Trnka) 

uznesenie č. 181/2022 – bolo prijaté 

 

Poslankyňa Kuhajdová navrhla za člena do stavebnej komisie Ing. Petra Maara. 

UZNESENIE č. 182/2022-OZ 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní  

volí 
Ing. Petra Maara do stavebnej komisie. 

 

Hlasovanie : 8 za ( p. Stríž, p. Císar, p. Pyšná, p. Hlavna, p. Benedik, p. Trnka, p. Taraba, p. Kuhajdová) 

0 proti , 1 zdržal sa hlasovania (p. Maar) 

uznesenie č. 182/2022 – bolo prijaté 

 

Poslanec Hlavna navrhol za člena do stavebnej komisie Mariána Císara. 

UZNESENIE č. 183/2022-OZ 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní  

volí 
Mariána Císara do stavebnej komisie. 

 

Hlasovanie : 8 za ( p. Stríž, p. Maar, p. Pyšná, p. Hlavna, p. Benedik, p. Trnka, p. Taraba, p. Kuhajdová) 

0 proti , 1 zdržal sa hlasovania (p. Císar) 

uznesenie č. 183/2022 – bolo prijaté 
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P. starosta navrhol za člena do školskej komisie doc. Ing. Andreja Trnku, PhD. 

UZNESENIE č. 184/2022-OZ 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní  

volí 
doc., Ing. Andreja Trnku, PhD. do školskej komisie. 

 

Hlasovanie : 7 za ( p. Stríž, p. Císar, p. Pyšná, p. Benedik, p. Kuhajdová, p. Maar, p. Hlavna) 

0 proti, 2 zdržal sa hlasovania (p. Taraba, Trnka) 

uznesenie č. 184/2022 – bolo prijaté 

 

P. starosta navrhol za člena do školskej komisie p. Patrika Hlavnu. 

UZNESENIE č. 185/2022-OZ 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní  

volí 
Patrika Hlavnu. do školskej komisie. 

 

Hlasovanie : 8 za ( p. Stríž, p. Císar, p. Pyšná, p. Benedik, p. Kuhajdová, p. Maar, p. Taraba , p.Trnka) 

0 proti, 1 zdržal sa hlasovania (p. Hlavna) 

uznesenie č. 185/2022 – bolo prijaté 

 

P. starosta navrhol za člena do školskej komisie Ing. Silviu Kuhajdovú. 

UZNESENIE č. 186/2022-OZ 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní  

volí 
Ing. Silviu Kuhajdovú. do školskej komisie. 

 

Hlasovanie : 8 za ( p. Stríž, p. Císar, p. Pyšná,p. Benedik, p. Hlavna,p. Maar, p. Hlavna) 

0 proti, 1 zdržal sa hlasovania (p. Kuhajdová) 

uznesenie č. 186/2022 – bolo prijaté 

 

P. starosta navrhol za člena do školskej komisie Pavla Stríža. 

UZNESENIE č. 187/2022-OZ 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní  

volí 
Pavla Stríža do školskej komisie. 

 

Hlasovanie : 6 za ( p. Císar, p. Pyšná,p. Benedik,p. Maar, p. Hlavna, p. Trnka) 

1 proti (p. Taraba), 2 zdržal sa hlasovania (p. Kuhajdová, p. Stríž) 

uznesenie č. 187/2022 – bolo prijaté 

 

Poslanec Maar navrhol za člena do školskej komisie Mgr. Hildu Pyšnú. 

UZNESENIE č. 188/2022-OZ 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní  

volí 
Mgr. Hildu Pyšnú do školskej komisie. 

 

Hlasovanie : 8 za ( p. Stríž, p. Císar, p. Trnka, p. Benedik, p. Kuhajdová,p. Maar, p. Hlavna,p.Taraba) 

0 proti, 1 zdržal sa hlasovania (p. Pyšná) 

uznesenie č. 188/2022 – bolo prijaté 
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P. starosta dodal, že prišli návrhy na členov do týchto komisií aj od občanov Brestovian. Preto navrhol, 

aby sa do budúceho zastupiteľstva zhromaždili návrhy a žiadosti od ľudí a následne sa potom budú 

začleňovať a voliť do komisií. 

 

UZNESENIE č. 189/2022-OZ 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní  

navrhuje 
osloviť obyvateľov obce cez webové sídlo obce, ktorí majú záujem o členstvo v jednotlivých 

komisiách. 

 
Hlasovanie : 9 za ( p. Stríž, p. Maar, p. Pyšná, p. Hlavna, p. Benedik, p. Trnka, p. Taraba, p. 

Kuhajdová,p. Císar) 

0 proti , 0 zdržal sa hlasovania  

uznesenie č. 189/2022 – bolo prijaté 

 

6. Prerokovanie možnosti získania dotácií na obnovu hlavnej budovy školy, vybudovanie ďalšej 

budovy školy, zateplenie budovy obecného úradu a kultúrneho domu 

Hlavná budova školy - dotácia z Plánu obnovy cez Ministerstvo dopravy a výstavby SR (obnova 

budov, verejných historických pamiatkovo chránených), projekt by stál do 6.000 eur, je to oprávnený 

náklad, čiže v prípade získania dotácie by sa nám to vrátilo. Podmienkou získania dotácie je 30% 

úspora energií. V našom prípade by sa riešili okná, svietidlá a zateplenie strechy. Je potrebné stavebné 

povolenie k žiadosti.  

Obecný úrad - dotácia z Envirofondu, zatiaľ nie je zverejnená výzva, ale býva zverejnená v priebehu 

roka, projekt cca do 9.000 eur, tiež oprávnený náklad, je potrebné stavebné povolenie, žiadosti sa 

podávajú zvyčajne do konca októbra. 

Škola, ďalšia budova - zatiaľ nám chýba pozemok, ale čo je horšie, mali by sme splniť podmienku, 

a to prijať 40 nových žiakov. Toľko nových žiakov žiaľ mať nebudeme, čo vieme už teraz. 

 

UZNESENIE č. 190/2022-OZ 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní  

súhlasí 
s výberovým konaním na projektantov k projektom – hlavná budova školy a obecný úrad s kultúrnym 

domom, za prítomnosti stavebnej komisie. Následne po vyhodnotení finančných možností obce by 

obecné zastupiteľstvo rozhodlo o ďalšom postupe. 

 
Hlasovanie : 9 za ( p. Stríž, p. Maar, p. Pyšná, p. Hlavna, p. Benedik, p. Trnka, p. Taraba, p. 

Kuhajdová,p. Císar) 

0 proti , 0 zdržal sa hlasovania  

uznesenie č. 190/2022 – bolo prijaté 

 

 

7. Rôzne 

-žiadosti o vrátenie finančnej zábezpeky 

Prejednávajú sa žiadosti o vrátenie finančnej zábezpeky z bytových domov Brestová 6 a Brestová 7, 

kde sme sa ako obec zaviazali uzneseniami, že budeme každý rok vytvárať v rozpočte finančnú 

„rezervu“ na postupné vrátenie týchto vkladov (každý rok 2). Uprednostnení sú nájomcovia, ktorí byt 

odovzdávajú obci. V roku 2022 bol 1 takýto prípad. Z tohto dôvodu zostal priestor na vrátenie 

zábezpeky. P. starosta prečítal všetky žiadosti, ktoré boli doručené na obecný úrad v časovej 

postupnosti a zároveň tie, ktoré majú určité sociálne dôvody na vrátenie tejto zábezpeky. 
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Z doručených žiadostí sa poslanci dohodli, že prvé hľadisko pri určení, komu sa finančná zábezpeka 

vráti bude sociálne hľadisko, ak ich bude viac, bude zohrávať úlohu dátum podania žiadosti. Na 

základe týchto skutočností dal starosta obce hlasovať. 

 

UZNESENIE č. 191/2022-OZ 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní  

schvaľuje 
vrátenie finančnej zábezpeky p. Sivákovej z bytového domu Brestová 7. 

 
Hlasovanie : 7 za ( p. Stríž, p. Maar, p. Hlavna, p. Benedik, p. Trnka, p. Kuhajdová,p. Císar) 

0 proti , 2 zdržal sa hlasovania (p. Taraba, p. Pyšná) 

uznesenie č. 191/2022 – bolo prijaté 

 

-žiadosť spoločnosti Comdet, s.r.o. o vyjadrenie k investičnému zámeru 

Žiadosť od spoločnosti Comdet, s.r.o.: spoločnosť pripravuje podklady k investičnému zámeru pre 

vybudovanie individuálnej bytovej výstavby (IBV) Zelený potok v k. ú. Horné Lovčice, obec 

Brestovany, okres Trnava pre Slovenský pozemkový fond (SPF). Pozemkový fond firmu vyzval aby 

doložila podklady, a to vyjadrenie od obce k aktuálnemu využitiu požadovaných parciel z hľadiska 

platného územného plánu a vyjadrenie obce k zamýšľanému zámeru. 

 

Poslanec Benedik sa vyjadril, že mal možnosť nahliadnuť do projektu, a že schválenie tohto bodu je 

len prvým krokom, bude rád, keď sa v našej obci posunieme ďalej a vybuduje sa nová lokalita. 

 

Poslankyňa Kuhajdová uviedla príklad zo Zvončína, kde bola vybudovaná individuálna výstavba 

rodinných domov – keď prší, všetka voda steká dolu a môžu sa tam ľudia „člnkovať“. Ďalej vyzývala 

poslancov, ktorí sú v konflikte záujmov aby sa prihlásili. Ďalej by uvítala názor občanov, ktorých sa 

to dotýka. Na čo jej bolo odpovedané, že sa občania zatiaľ ešte nemajú k čomu vyjadriť, pretože nie 

je vypracovaná urbanistická štúdia. 

 

P. starosta taktiež súhlasí, aby sa vyjadrili aj občania z Orechovej ulice, ale musí byť vypracovaný 

podklad, aby vedeli čo a kam pôjde, budú mať možnosť sa vyjadriť, namietať a povedať k tomu svoj 

názor. 

 

Poslanec Taraba navrhuje, aby sa presunul bod do ďalšieho zastupiteľstva a aby si developer zavolal 

projektanta, s ktorým chce naviazať spoluprácu a ten by vysvetlil ľuďom o čo ide. 

Na to mu p. Čečotka (z firmy Comdet) vysvetlil, že projektant nemôže vysvetliť, pretože to bude 

navrhovať urbanista (vypracovávať).  

 

Poslanec Císar sa vyjadril, že v Brestovanoch je nedostatok možností na bývanie, preto by nemuselo 

byť pre obec zlé. Mladí ľudia nemajú kde bývať.  

 

Poslanec Maar víta každého investora v obci, záleží mu však na podmienkach, aby obyvatelia neboli 

v nevýhode, aby to bolo prospešné pre obec aj obyvateľov. 

 

Poslanec Stríž skonštatoval, že povolenie k vypracovaniu urbanistickej štúdie ešte neznamená, že 

firme obec dáva povolenie  k výstavbe ale budeme vedieť, že čo tam chcú robiť. 

 

UZNESENIE č. 192/2022-OZ 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní  
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súhlasí 
s  investičným zámerom v zmysle žiadosti spoločnosti Comdet, s.r.o. zo dňa 07.11.2022. 

 

Hlasovanie : 7 za (p. Stríž, p. Maar, p. Hlavna, p. Benedik, p. Trnka, p. Kuhajdová,p. Císar) 

0 proti , 2 zdržal sa hlasovania (p. Pyšná, p. Taraba) 

uznesenie č. 192/2022 – bolo prijaté 

 

 

UZNESENIE č. 193/2022-OZ 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní  

súhlasí 
aby spoločnosť Comdet, s.r.o. dala vypracovať na svoje náklady urbanistickú štúdiu, pričom 

objednávateľom bude obec Brestovany. 

 

Hlasovanie : 7 za (p. Stríž, p. Maar, p. Hlavna, p. Benedik, p. Trnka, p. Kuhajdová,p. Císar) 

0 proti , 2 zdržal sa hlasovania (p. Pyšná, p. Taraba) 

uznesenie č. 193/2022 – bolo prijaté 

 

 

-stanovisko poslanca Tarabu k sociálnym nájomným bytom 

K danej téme prebehla búrlivá diskusia, kde vystúpili viacerí účastníci. Vzhľadom k náročnosti 

prepisu odkazujeme na záznam zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktorý si môže ktokoľvek 

pozrieť na webovom sídle obce: https://www.brestovany.sk/samosprava/zaznamy-zo-zasadnuti-

oz/rok-2022/ 

 

-návrh poslankyne Kuhajdovej na zateplenie na zateplenie bytov. domu Hájska 1 

Keďže navrhovateľka bodu nezaslala žiadne podklady p. starosta sa opýtal, či vie poslankyňa 

Kuhajdová aj konkrétne povedať, o aký typ dotácie alebo spôsob financovania by malo ísť, aká je 

spoluúčasť, či má bytový dom peniaze na spoluúčasť... Poslankyňa nevedela na dané odpovedať, 

všeobecne iba navrhla Plán obnovy a odolnosti SR. 

Starosta má informáciu, že je možné vziať úver zo ŠFRB, kde je však 20-25% spoluúčasť (čo je veľmi 

veľa) a ak by sa táto dotácia brala, tak by sa bytové domy museli splácať dlhšie ako 30 rokov, s čím 

by asi nájomcovia bytových domov nesúhlasili... 

Poslanec Maar poznamenal, že je potrebné si určiť priority a napríklad zistiť, či konkrétny bytový dom 

je dom s najväčšími energetickými stratami. 

 

8.Návrh poslankyne Kuhajdovej – participatívny rozpočet 

P. starosta uviedol k tomuto bodu, že teraz neotvárame rozpočet 2023, pretože je schválený a venujeme 

sa ešte stále roku 2022. Rozpočet na rok 2023 je možné otvárať až v roku 2023. 

 

UZNESENIE č. 194/2022-OZ 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní  

presúva 
bod o návrhu participatívneho rozpočtu na najbližšiu schôdzu obecného zastupiteľstva v r. 2023. 

 

Hlasovanie : 9 za (p. Stríž, p. Maar, p. Hlavna, p. Benedik, p. Trnka, p. Kuhajdová, p. Císar, p. Pyšná, 

p.Taraba) 

0 proti , 0 zdržal sa hlasovania  

uznesenie č. 194/2022 – bolo prijaté 

https://www.brestovany.sk/samosprava/zaznamy-zo-zasadnuti-oz/rok-2022/
https://www.brestovany.sk/samosprava/zaznamy-zo-zasadnuti-oz/rok-2022/
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9.Návrh poslankyne Kuhajdovej – Povinná účasť obce podať projekt z dotácií VÚC 

Poslankyňa Kuhajdová navrhuje, aby sa obec zapájala do každej vyhlásenej dotácie z VÚC 

v sociálnej, kultúrnej oblasti a v oblasti športu. 

Slovo si zobral poslanec Trnka, ktorý povedal, že je za, aby sa obec do projektov zapájala, avšak 

nevie, z ktorého všeobecne záväzného nariadenia Trnavského samosprávneho kraja (VZN TSSK) p. 

poslankyňa vychádza, pretože poslanec Trnka sleduje vyhlásenia a zverejnenia týchto projektov na 

VÚC, avšak na základe VZN č. 44/2018 VÚC o poskytovaní dotácií z rozpočtu TSSK, kde dotácie 

môže poskytnúť Trnavský samosprávny kraj v daných oblastiach – vzdelávanie, výchova, rozvoj 

telesnej kultúry, ochrana životného prostredia... (všetky sú vymenované v danom VZN). V článku 4 

tohto VZN je jasne definované, že žiadateľom týchto dotácií obec nemôže byť. Podľa tohto VZN č. 

44/2018 TSSK môže byť žiadateľom napr. nezisková organizácia. 

Druhé VZN TSSK č. 45/2018 o poskytovaní dotácií z rozpočtu TSSK obciam, v tomto prípade je 

dôležité, aby boli projekty, ktoré sú podané, v záujme rozvoja územia TSSK. Nevieme aké výzvy 

budú vypísané, ani podľa ktorého VZN by sme žiadali, pretože podľa VZN 44/2018 TSSK obec 

žiadať nemôže.  

 

Poslankyňa Kuhajdová sa vyjadrila, že nechápe, že prečo obce dostali napr. dotáciu na Dni obce 

z VÚC. Bolo jej vysvetlené, že obec v minulosti žiadala dotácie, pretože bola výzva, kedy mohla 

obec žiadať, avšak aj vtedy bola dodržaná medzi-obecná spolupráca a bolo to v záujme rozvoja 

územia TSSK. Obec dostala reproduktory k brestovanským hudobným slávnostiam. 

Poslanec Trnka sa vyjadril, že je za to aby sa obec do výziev zapojila, ak to bude možné, avšak 

nevieme špecifikovať oblasť, pretože podľa návrhu p. Kuhajdovej obec v predmetných oblastiach 

nemôže podať žiadosť. 

 

Poslanec Maar. sa opýtal poslankyne Kuhajdovej, či sa chce zapojiť do každej jednej výzvy, ktorá 

bude zverejnená – bez rozmyslu. 

 

Poslanec Císar sa vyjadril, že bude rád, ak sa zapojíme do dotácií, ale je aj dôležité, aby bola podpora 

občanov aby to mal kto robiť, organizovať atď.. 

 

P. kontrolórka Hasilová ešte dodala, že je dôležité si určiť priority a hlavne brať ohľad aj na rozpočet, 

aby sme sa nedostali do deficitu, keď sa v novom roku otvorí rozpočet, treba všetko zohľadniť a niekde 

kde sa dá tak niekde treba zobrať, aby sme mali rozpočet vyrovnaný, aby sme sa nedostali do straty, 

nedá sa všetko naraz a rozpočet treba brať komplexne. 

 

10.Diskusia 

 

Poslanec Císar sa spýtal na dotáciu Eeuro z eura – či je možné zmeniť účel dotácie na výstavbu šatní. 

P. starosta sa vyjadril, že danú vec prezistí. 

 

Poslanec Hlavna – chcel, aby obec zaslala listom žiadosť na ZSSK a na vedomie Ministerstvu dopravy 

aby sa obnovila osobná doprava a znova stála v Brestovanoch, deti sa nemajú ako dostať do školy.  

 

Poslankyňa Pyšná sa vyjadrovala ohľadom informačných tabúľ, zistila, že je potrebné stavebné 

povolenie, žiadosť o súhlasné stanovisko TSSK s jednoduchým nákresom. kde by mali byť tabule 

umiestnené alebo teda zmluvu o prenájme pozemku od TSSK a bola by možnosť získať potom tieto 

pozemky bezodplatne. Je potrebné zaslať žiadosť a určiť si kde by sa osadili. P. starosta súhlasí 

s podaním žiadosti, avšak aj tie informačné tabule budú stáť financie, preto žiada od poslancov, aby 
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dali návrhy kde tieto tabule umiestniť a spoločne o tom rozhodnúť. Treba brať ohľad na financie 

a najskôr by sa teda mohli riešiť tabule popri hlavnej ceste. 

 

Poslankyňa Kuhajdová sa opýtala, či by sa nemohol spraviť prechod pre chodcov na ulici Mlynská. P. 

starosta odpovedal, že na Mlynskej ulici je už vypracovaný projekt, kde je aj doplnenie chodníka 

smerom na Cintorínsku ulicu, rieši sa aj prechod pre chodcov na ul. Joža Nižnanského – smer Mlynská. 

Prebieha územné konanie. 

 

Ďalej poslankyňa Kuhajdová spomenula chodník na Vodárenskej ulici, či by sa nedalo pokračovať 

v tom chodníku. Na čo jej bolo odpovedané, že pokiaľ chceme robiť chodník tam, kde v minulosti 

neexistoval, je potrebné najskôr vypracovať projekt, nasleduje územné konanie a potom stavebné 

konanie. Treba si dať pozor v tomto prípade aj na rozpočet – treba ho riešiť komplexne a určiť si 

priority. 

 

Poslankyňa Pyšná ešte navrhla natrieť zábradlia po obci, aj pri škole. Bolo jej odpovedané, že tieto 

práce sa dajú realizovať najskôr na jar. 

 

P. Sivo vystúpil v diskusii s informáciou, že máme reprezentantku z obce Brestovany, študuje 

mikrobiológiu v Južnej Kórei – slečna Šulková. 

Následne p. Sivo vystúpil k problematike cestnej premávky na ul. Orechovej, ktorú už v minulosti 

viackrát predkladal. Uviedol, že cesta nespĺňa normu pre obojstrannú prevádzku o čom starosta aj 

predchádzajúce zastupiteľstvo vedelo. P. Sivo navrhuje zriadiť jednosmernú ulicu. Po diskusii sa 

navrhlo, aby sa vypracovala dopravná štúdia a táto štúdia sa potom prejednala na zastupiteľstve za  

prítomnosti obyvateľov Orechovej ulice. 

 

UZNESENIE č. 195/2022-OZ 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní  

poveruje 
obecný úrad s vypracovaním dopravnej štúdie, a po jej vypracovaní sa bude problematika prejednávať 

na ďalšom zastupiteľstve. 

 

Hlasovanie : 9 za (p. Stríž, p. Maar, p. Hlavna, p. Benedik, p. Trnka, p. Kuhajdová,p. Císar, p. 

Pyšná,p.Taraba) 

0 proti , 0 zdržal sa hlasovania  

uznesenie č. 195/2022 – bolo prijaté 

 
Poslanec Taraba prišiel s návrhom, že v priestore medzi telocvičňou a knižnicou a budovou kde je 

školský klub detí by sa možno dala zrealizovať dvojpodlažná budova, ktorá by stála samostatne a bola 

by na vlastnom pozemku v areáli školy a mohlo by tam vzniknúť malé átrium, kde by bola zimná 

záhrada a fungovalo by to aj ako pasívne vykurovanie 4 budov školy. 

 

 

11. Presunutie bodu na návrh poslankyne Kuhajdovej - Prerokovanie platu starostu obce  

Zákon NRSR č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov 

miest v znení neskorších predpisov ustanovuje minimálnu výšku mesačného platu starostov 

zodpovedajúcu počtu obyvateľov obce, ktorí majú na ich území trvalý pobyt a ďalšie náležitosti 

súvisiace s výkonom funkcie. 

Podľa § 3, bod 1 starostovi patrí plat, ktorý je súčinom priemernej mesačnej mzdy zamestnanca v 

národnom hospodárstve vyčíslenej na základe údajov Štatistického úradu Slovenskej republiky za 
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predchádzajúci kalendárny rok a násobku podľa § 4 ods. 1 alebo násobku podľa § 4 ods. 6. Plat sa 

zaokrúhľuje na celé euro nahor. 

Obecné zastupiteľstvo môže tento plat rozhodnutím zvýšiť až o 60%. 

 

K 31.12.2021 bola priemerná mesačná mzda zamestnanca na základe údajov Štatistického úradu 

Slovenskej republiky za predchádzajúci kalendárny rok: 1 211 €. 

Podľa počtu obyvateľov v obci Brestovany je starosta zaradený do 3. platovej skupiny s koeficientom 

násobku 2,20 k priemernej mesačnej mzde za predchádzajúci kalendárny rok. 

Plat: 

• zákonné minimum: 1 211 x 2,2 = 2 664,2, zaokrúhlene: 2 665,00 € 

Ak obecné zastupiteľstvo nerozhodne o plate starostu podľa tohto zákona, patrí starostovi plat 

podľa § 3 ods. 1 zákona, t. j. zákonné minimum, ktoré na rok 2022 je vo výške 2 665,00 €. 

 

Poslanec Stríž navrhol navýšenie 25%, t. j. 3 331,00 €. Nasledovalo hlasovanie o tomto návrhu. 

 

UZNESENIE č. 195/2022-OZ 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní  

súhlasí  
s navýšením zákonného minima 2665,00€ o 25%. 

 

Hlasovanie : 3 za (p. Stríž, p. Benedik, p. Trnka) 

5 proti (p. Maar, p. Hlavna, p. Císar, p. Pyšná, p.Taraba) 

1 zdržal sa hlasovania (p. Kuhajdová) 

uznesenie č. 195/2022 – nebolo prijaté 

 

 

 Starosta poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil zasadnutie o 22:25 h. 

 

 

 

 

 

 

         Ing. Ondrej Kuhajda 

               starosta obce 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia: Marián Císar                                                 ............................ 

 

                           doc. Ing. Trnka Andrej, PhD.                       ............................. 

 

 

 

     Zapísala:  Bc. Natália Beňačková 

     Brestovany, 14. 12. 2022 


